

Report on the administration of the *Lobbyists Registration Act* for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 11(2) of the Act, Chapter 53, Statutes of Canada, 1988.—Sessional Paper No. 342-740.

Report on the operations of the *Emergency Preparedness Act* for the period October 1, 1988 to March 31, 1990, pursuant to section 6 of the Act, Chapter 11, Statutes of Canada, 1988.—Sessional Paper No. 342-741.

Reports of the Department of National Revenue, Customs and Excise, required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-742.

Reports of the Canada Deposit Insurance Corporation required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-743.

Report of The Seaway International Bridge Corporation Ltd., including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1989, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-744.

Report of The St. Lawrence Seaway Authority, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-745.

Report of The Jacques Cartier and Champlain Bridges Incorporated, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-746.

Report of the Canada Harbour Place Corporation, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-747.

Report of the Office of the Auditor General required by the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsection 72(2) of the Act, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-748.

Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-739.

Rapport sur l'application de la *Loi sur l'enregistrement des lobbyistes*, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 11(2) de la Loi, chapitre 53, Lois du Canada, 1988.—Document parlementaire n° 342-740.

Rapport au Parlement sur l'application de la *Loi sur la protection civile pour la période allant du 1^{er} octobre 1988 au 31 mars 1990, conformément à l'article 6, chapitre 11, Lois du Canada, 1988.*—Document parlementaire n° 342-741.

Rapports du ministère du Revenu national, section Douanes et Accise, établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-742.

Rapports de la Société d'assurance-dépôts du Canada établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-743.

Rapport de La Corporation du Pont international de la Voie maritime, Ltée, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 décembre 1989, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-744.

Rapport de l'Administration de la voie maritime du Saint-Laurent, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-745.

Rapport de Les Ponts Jacques Cartier et Champlain Incorporée, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-746.

Rapport de la Corporation Place du Havre Canada, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-747.

Rapport du Bureau du vérificateur général du Canada concernant la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au